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Heden...Heden...
Waar zijn we nu ook al weer mee Waar zijn we nu ook al weer mee 
bezig? Nieuwe collega bij zorg en bezig? Nieuwe collega bij zorg en 
een nieuwe directeur. Alweer een een nieuwe directeur. Alweer een 
nieuwe directeur? We hadden hem nieuwe directeur? We hadden hem 
al vanaf het begin van het jaar, al vanaf het begin van het jaar, 
maar in dit nummer een uitgebreid maar in dit nummer een uitgebreid 
interview! En wat nog meer? Lees interview! En wat nog meer? Lees 
het zelf in blikkie op nu!het zelf in blikkie op nu!



ERIK
ROTH

NIEUWE
directeur
Erik was directeur 
op Accent Capelle, 
een prachtige 
praktijkschool in 
Capelle aan den 
IJssel. Nu heeft hij zijn 
vuurdoop op De Oude 
Maas gehad. We zijn 
inmiddels al over de 
helft van het jaar heen. 
Tijd om eens nader 
kennis te maken met 
onze nieuwe kapitein. 
Hij was al bekend 
met het speciaal 
basisonderwijs en het 
praktijkonderwijs. Nu 
het VMBO. Het lijkt 
alsof hij langzaamaan 
alle type onderwijs 
aan het verkennen is. 
Is De Oude Maas een 
tussenstation op weg 
naar het mbo, of kunnen 
we even vooruit met 
onze nieuwe directeur?

NIEUW
GEZICHT
NIEUWE

FORMULE

Nieuwe school en nieuw type onderwijs voor 
je. Vertel eens, waarom heb je voor het vmbo 
gekozen na een onderwijsstart in het primair- 
en praktijkonderwijs?
“Ik heb nu bijna 20 jaar ervaring in het 
onderwijs. Inderdaad in heel veel verschillende 
onderwijssoorten. Ik begon met kleuters op 
een particuliere basisschool. Daarna werkte 
ik op een school voor ZMLK en werd gegrepen 
door het ‘speciaal onderwijs’. Uiteindelijk 
kwam ik in het SBO terecht. Hier leerde ik de 
fijne kneepjes van het onderwijsvak. Ik leerde 
werken met leerlingen die een 
extra ondersteuningsbehoefte 
hadden en kwam ik voor 
het eerst in aanraking met 
het voortgezet onderwijs, 
omdat ik de leerkracht van 
groep 8 was. Op die manier 
kwam ik ook in aanraking met 
het Praktijkonderwijs, omdat veel van ‘mijn’ 
leerlingen uitstroomden naar het Pro. Na 7 jaar 
SBO maakte ik de stap naar het Pro en dus het 
voortgezet onderwijs. 

Met ontzettend veel plezier heb ik 10 jaar in het 
Pro gewerkt in verschillende rollen. Uiteindelijk 
werd ik directeur van de school waar ik 
ontzettend van was gaan houden. Het was 
ontzettend gaaf om op die school te werken en 
samen met het team heel mooi onderwijs neer 
te zetten voor een kwetsbare doelgroep. En 
toen kwam ineens ‘De Oude Maas’ voorbij… En 
begon het te kriebelen. 

Na 18 jaar Capelle aan den IJssel en na 10 
jaar Pro was het tijd om een stap naar iets 
nieuws te gaan maken. Ik had vanuit het Pro 
al veel contact met VMBO scholen en zag daar 
geweldige dingen gebeuren, maar ik weet 
ook dat er nog veel kansen liggen om ook in 
het VMBO het onderwijs, moderner, mooier, 
levensechter en beter te maken. Dat is dus de 
reden geweest om de stap te maken en tot nu 
toe heb ik daar zeker geen spijt van!” 

Wat trok je aan op De Oude Maas? 
“De Oude Maas staat al sinds jaar en dag 
bekend als een hele goede school. Ik merkte 
het meteen toen ik voor de eerste keer de 
school binnenkwam en werd rondgeleid door 
Nathalie Stolk (nu mijn directe collega in de 
directie). 

De school kenmerkt zich als een school die 
goed in elkaar zit, goed georganiseerd is en 
waar hele enthousiaste en betrokken mensen 
werken. Ik vond het een mooie uitdaging om 

vanuit die basis de school verder 
te gaan ontwikkelen. Verder is 
Spijkenisse een interessante 
plek om te werken. De doelgroep 
van de school, de uitdagingen 
waarmee Spijkenisse te maken 
heeft en het achterland waar in 

de komende jaren een groeiende 
vraag is naar technisch opgeleide mensen. 
Genoeg interessante uitdagingen dus! ” 
 
Je hebt er al een dik half jaar opzitten. Vast 
al wat mooie ervaringen met de leerlingen, 
ouders en collega’s opgedaan. Hoe bevalt de 
keuze van de schoolwissel tot nu toe?  
“Het bevalt heel erg goed! Ik heb een team 
aangetroffen wat super loyaal is aan de school. 
Ondanks de grootte van de school voelt het 
voor veel mensen als een heel hecht team waar 
zij graag aan verbonden zijn en blijven. Dat is 
echt super om te zien. Daarnaast zit er veel 
kennis en expertise bij de mensen en werken 
de teams iedere dag met heel veel energie 
samen om het voor de leerlingen zo goed 
mogelijk te doen. 

Ik werk zelf fijn samen met mijn collega’s van 
de schoolleiding. Zij kennen de school door en 
door en dat heeft mij ontzettend geholpen in 
de eerste maanden! “  >

“Het bevalt 
heel erg goed!”



ELCAPITAN...
EN DAT WAS HET DAN! HET INTERVIEW MET ERIK ROTH DE NIEUWE VESTIGINGSDIRECTEUR 

OP DE OUDE MAAS.  ERIK WAS DIRECTEUR OP ACCENT CAPELLE. NU HEEFT HIJ ZIJN 
VUURDOOP OP DE OUDE MAAS GEHAD. WE KIJKEN UIT NAAR DE TOEKOMST... 

Waar keek je tegenop bij de overstap? En het 
belangrijkste, hoe is dat gelopen?
“Ik was een beetje bang dat ik de connectie 
met leerlingen kwijt zou raken. Dat is 
gelukkig niet gebeurd! Ik heb fijn contact 
met leerlingen, maak dagelijks praatjes en 
heb lol met leerlingen. Dat geeft ontzettend 
veel energie om dit werk te doen. Zonder het 
dagelijkse contact met leerlingen zou ik dit 
werk niet kunnen doen!” 
 
Hoe zie je de toekomst van De 
Oude Maas? 
“Rooskleurig! De school heeft 
heel veel doorgroei potentie. 
We groeien in leerlingenaantal 
dat is ook belangrijk. Daarnaast 
gaan we met de school stappen 
maken om ons curriculum 
toekomstbestendig te maken. 
We gaan ook onderzoeken 
hoe we ons onderwijs op 
onderdelen nog levensechter kunnen maken. 
Leerlingen gaan we nog meer in én met de 
echte wereld laten leren, zo maken we ons 
onderwijs nog inclusiever dan dat het al is. 
En de school gaat nog meer een plek worden 
waar onderwijsprofessionals in teamverband 
het onderwijs ontwikkelen en eigenaarschap 
zullen krijgen op het primaire proces van de 
school.”  
 
Welke dingen van je vorige school mis je en 
zou je graag terugzien in het werken op De 
Oude Maas? En waarom? 
“Mentoraat is iets wat heel sterk neergezet 
wordt in het Pro. Leerlingen beginnen en 
eindigen de dag daar bijvoorbeeld bij hun 
mentor. Ik zie daar heel veel voordelen van. 
We willen graag kijken hoe we dat op de Oude 
Maas vorm kunnen geven, in welke vorm dat is, 
zal de toekomst uit moeten wijzen…” 
 

Wat is het leukste dat je tot nu toe hebt 
meegemaakt op De Oude Maas?
“Ik vond het Kerstgala echt te gek! De sfeer, 
alle activiteiten, het samenzijn… Ja dat was 
tot nu toe wel een van de hoogtepunten! Maar 
ook de kampen van de bovenbouw groepen 
waar ik ben geweest vond ik heel tof om 
mee te maken. Beachvolleyballen met de 
mavoleerlingen en de spooktocht met de ZW- 

en E&O-leerlingen… Dat zijn ook 
hele toffe ervaringen geweest. 
Met het team vind ik de Open 
dag en de Marathon dag tot nu 
toe de hoogtepunten. Dat zijn 
momenten dat je echt samen 
bent, samen werkt, samen 
lacht en samen keihard moet 
werken om een prestatie neer 
te zetten. Ik heb daar heel erg 
van genoten! ” 
 

Wat zou je de leerlingen op De 
Oude Maas het liefst willen meegeven tijdens 
hun opleiding hier of op weg naar het mbo? 
“Een diploma is belangrijk. Maar eigenlijk 
vind ik het belangrijkste om te bereiken 
met leerlingen dat ze de school verlaten als 
jongeren die geleerd hebben om zelfstandig 
keuzes te maken, dat ze geleerd hebben 
waar hun talenten en kwaliteiten liggen, 
dat ze in en met de echte wereld geleerd 
hebben en in staat zijn om de wereld om hen 
heen iets beter te begrijpen, zodat ze er een 
waardevol onderdeel van kunnen zijn. De 
opdracht van onze school ligt grotendeels 
in het pedagogische. De school is een mini 
samenleving waarin we 4 jaar de tijd hebben 
om jongeren voor te bereiden op wat hen 
daarna te wachten staat. 
 
Wat had je nog een mooie leuke interessante 
vraag gevonden voor bij dit interview? En wat 
is het antwoord op die vraag? 
“Wat is je favoriete voetbalclub? Feyenoord 
natuurlijk! ;-) “

“Wat is 
je favoriete 

voetbalclub? 
Feyenoord 
natuurlijk!”



NAAR HMC?
terug ermee!
Op maandag 18 maart kwamen oud-leerlingen, die nu 
op het HMC zitten, de hele dag een workshop meubel 
verzorgen geven aan onze leerlingen in de derde klas. De 
leerlingen maakten een nachtkastje van verschillende 
kleuren mdf. 

De leerlingen van het HMC volgen een opleiding allround 
meubelmaker-en interieurbouwer en maken hier op school 
een examenopdracht: begeleiding en leidinggeven. 

Wij op De Oude Maas hebben hierbij een beoordelende rol. 
Het was weer een mooie ervaring om te zien hoe onze oud-
leerlingen gegroeid zijn en hoe ons huidig leerjaar drie groeit.

Met hun kennis over een gezonde leefstijl en hun 
vaardigheden op het gebied van zorg en welzijn stonden 
ze klaar om de strijd aan te gaan met zeven andere 
middelbare scholen uit de regio Zuid-Holland. Van het 
samenstellen van een gezonde maaltijd tot het uitvoeren 
van een EHBO-handeling, ze lieten goed zien wat ze in 
huis hadden.
In een boeiende strijd van twee uur, waarin theoretische 
opdrachten, het strijken en ophangen van een overhemd 
en het bereiden van specifieke hapjes centraal stonden, 
hebben de leerlingen alles gegeven. Na een smakelijke 
lunch en een rondleiding op Albeda Rosestraat, werd het 
moment van de waarheid onthuld.

Met tromgeroffel en een hart vol trots mogen we zeggen 
dat Penta De Oude Maas de dagwinnaar is geworden! 
Deze onvergetelijke ervaring zal altijd een speciaal 
plekje hebben in onze schoolgeschiedenis. Jullie hebben 
bewezen dat hard werken en teamspirit leiden tot mooie 
prestaties. Uiteindelijk zijn we derde geworden van onze 
regio met dertien deelnemende middelbare scholen. Op 
naar nieuwe uitdagingen en meer succesverhalen! 

SKILLSTALENTS 
ZORG & WELZIJN

EXCURSIE PIE
leerjaar 4
De leerlingen van PIE uit leerjaar 4 zijn op excursie geweest naar het bedrijf GBS in Oud-Beijerland. 
GBS is een bedrijf dat zich specialiseert in tandwielkasten en het reviseren van tandwielkasten, 
zowel in binnen-als buitenland. Ook is GBS een leerschool. GBS biedt twee uitdagende MBO 
techniekopleidingen op niveau 4 in de metaal industrie. Leuk om te weten is dat naar aanleiding van 
de excursie één leerling zich heeft aangemeld voor volgend schooljaar bij GBS.

SKILLSTALENTS ZORG & WELZIJN 
een dag vol spanning en succes voor Penta De Oude Maas! 
Stralende toppers van leerlingen betraden donderdag 18 januari vol enthousiasme en spanning het 
podium van de WorldSkills Netherlands. De SkillsTalents wedstrijd Zorg & Welzijn vond plaats bij het 
Albeda mbo op de Rosestraat in Rotterdam.



AI?
ZORG & MEER
in 100 woorden
Op onze afdeling zorg en 
welzijn hebben we sinds 
kort een nieuwe ‘AI-bare 
collega’. Misschien heb 
je al eens een broer of 
zus ervan ontmoet in 
een restaurant, of een 
verzorgingstehuis. Onze 
nieuwe collega is namelijk 
een AI-zorgrobot. Met 
deze zorgrobot maken we 
de leerlingen klaar voor de 
toekomst. Een toekomst 
waarin een deel van 
het werk overgenomen 
kan worden door deze 
collega’s. 
Toevallig zat er in een 
toets lezen voor bbl 
leerjaar 1 een tekst 
over robots en VR in 
de zorg. Zo maakten zij 
ook al kennis met het 
onderwerp. We hoeven 
ons volgens die tekst nog 
geen zorgen te maken om 
onze baan. De conclusie 
was dat dokters, 
verpleegkundigen (én 
docenten) voorlopig nog 
werk genoeg hebben, 
want menselijke zorg is 
namelijk super belangrijk!

NIEUWECOLLEGA
NOOIT MOE, ALTIJD OP TIJD, MAAKT GEEN EIGEN FOUTJES, STAAT ALTIJD KLAAR OM TE 

HELPEN, ZEURT NIET, KAN GOED LUITEREN EN HEEFT CONSTANT EEN VRIENDELIJKE LACH 
OP HET GEZICHT... KLINKT ALS DE PERFECTE NIEUWE COLLEGA TOCH? MAAK KENNIS MET 

DE COLLEGA DIE ALLES HEEFT, BEHALVE EEN HARTSLAG ;-)

AI AI AI AI AI
GEEN KREET

VAN NOOD!


